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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:572 Bostäder i strandnära lägen

I juli 2019 tillsatte regeringen, som en konsekvens av januariavtalet, en 
utredning med uppdrag att se över strandskyddet. 

– Förslagen ska dels syfta till att förbättra förutsättningar för bostäder och 
näringsverksamhet främst för småföretagare, besöksnäring och gröna näringar i 
områden med lågt exploateringstryck. Så sa dåvarande miljö- och 
klimatminister Isabella Lövin i samband med att direktiven offentliggjordes. 

I december 2020 presenterades betänkandet 2020:78 Tillgängliga stränder – ett 
mer differentierat strandskydd. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Avser statsrådet att vidta åtgärder för att totalt sett öka eller minska byggandet 
längs våra stränder med utgångspunkt i de förslag som framläggs i 
utredningen?

………………………………………

Carl-Oskar Bohlin (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-16
Besvaras senast
2021-04-06


